



# Skolebestyrelsesmøde i Stenstrup

21.februar 2022 kl. 18.30-20.30

Dagsorden udarbejdet:  Formand  Oliver

Forplejning:  Oliver

Til stede:

<input checked="" type="checkbox"/> Signe	<input checked="" type="checkbox"/> Oliver	<input checked="" type="checkbox"/> Nanna
<input type="checkbox"/> Boel	<input checked="" type="checkbox"/> Michael	<input checked="" type="checkbox"/> Sofia
<input checked="" type="checkbox"/> René	<input checked="" type="checkbox"/> Martin	<input type="checkbox"/> Elev
<input type="checkbox"/> Astrid	<input checked="" type="checkbox"/> Peter	
<input checked="" type="checkbox"/> Jesper C	<input checked="" type="checkbox"/> Vibeke	
<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/> René	

Referent:  René

Gæst:

Bilag til dette møde:

Dagsorden	Indhold/Referat
1. Godkendelse af referat	Godkendt
2. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
3. a) Nyt fra formand	<p>Martin har fået en henvendelse angående musik på mellemtrinnet. Der har ikke været meget musik på skemaet på mellemtrinnet de seneste par år. Der er mange forhold, der har stået hindrende i vejen. Det overvejes om det er et punkt der skal drøftes på et senere møde.</p> <p>Oliver fortæller, at da skolen ikke har en musiklærer der kan varetage musikundervisningen på mellemtrinnet har 4. og 5. årgang i stedet for musik-lektioner uuv-lektioner på skemaet. Planen har været at tilføre mellemtrinsklasserne musikundervisning ved et intensivt ugeforløb. Det blev ikke realiseret i skoleåret 20/21, da coronarestriktioner og nødundervisning stod i vejen for dette. I indeværende skoleår er det endnu ikke blevet effektueret. Skolens ledelse vil i den kommende tid undersøge mulighederne for at finde en der kan varetage opgaven i løbet af foråret.</p>

Dagsorden	Indhold/Referat
b) <b>Nyt fra elevråd</b>	<p>Eleverne i udskolingen savner aktivitetsmuligheder på deres udendørsarealer.</p> <p>Eleverne i udskolingen ønsker at have mulighed for at have deres telefoner til rådighed i pauserne. De mener at der er større chance for at deltage i de sociale fællesskaber, når man har adgang til sin telefon. De foreslår at afprøve ordningen i en afgrænset periode, f.eks. en måned, og herpå vurdere om ændringen i reglerne har den ønskede effekt.</p> <p>Frem til næste bestyrelsesmøde formulerer elever og lærere tegn på om afprøvningen er succesfuld eller ej.</p>
c) <b>Nyt fra forældre</b>	<p>Der spørges til sikring af afslutningen af cykelstien i Kirkeby. Oliver følger op på det.</p>
d) <b>Nyt fra medarbejdere</b>	<p>Klasserne er ved at være fuldtallige efter en længere periode med stor coronasmitte.</p> <p>Der er 3 uger til vi skal afvikle et 14-dages LEAPS-forløb</p>
e) <b>Nyt fra ledelsen</b>	<p>Corona: Der meget få syge og ingen restriktioner, der påvirker hverdagen i skolen. Der er dog nogle gode vaner som vi fortsat opretholder. Der kommer inden længe en udmelding for Kirkeby om hvordan de daglige rutiner for hverdagen er post-corona.</p> <p>Vikarsituation: En medarbejder har plejeorlov, en medarbejder er sygemeldt pga. ægtefælle er alvorligt syg. En tredje medarbejder er delvist sygemeldt. Derfor har vi aktuelt et vikarbehov, som vi arbejder med at få opfyldt. Derfor kan der blive behov for at opjustere det budgetterede beløb til vikardækning.</p> <p>Renovering: der er indkøbt materialer til udendørs aktiviteter både i Kirkeby og Stenstrup. En del af materialerne er sat op. Resten bliver etableret i løbet af foråret. Senere på ugen skal ledelsen mødes med CETS for at drøfte reetableringen af den store skolegård i Stenstrup. Der er desuden indkøbt nye klassemøbler, så alle klasser i Stenstrup har nye klassemøbler. Der er desuden indkøbt yderligere møbler til indretning i Stenstrup og Kirkeby. Billedkunstlokalet er færdigindrettet og taget i brug. I HDS-lokalet er de sidste ting ved at komme på plads.</p> <p>Lokalerne i Kirkeby er færdige. Vi venter blot på ibrugtagningstilladelsen.</p> <p>Chromebooks: Chromebooks til eleverne er i gang med at blive udleveret.</p>
4. <b>Bestyrelsesvalg</b>	<p>Der opfordres til at man opfordrer folk til at stille op.</p> <p>Ved bestyrelsesmødet i april får interesserede kandidater mulighed for at komme og møde bestyrelsen.</p>
5. <b>Dialogmøder</b>	<p>Oliver skriver ud til bestyrelsesmedlemmerne, så de kan melde sig som deltagere på de kommende dialogmøder i marts og juni.</p>
6. <b>Styregruppemøder LEAPS</b>	<p>Der skal findes en ny dato. OS foreslår 11.5. kl. 15-17</p>



<b>Dagsorden</b>	<b>Indhold/Referat</b>
<b>7. Eventuelt</b>	Martin melder afbud til det kommende bestyrelsesmøde tirsdag den 22. marts. Derfor er Oliver mødeleder ved dette møde. Oliver undersøger hvor kursus for skolebestyrelser 30. august kl.18-21 afholdes, så vi kan forholde os til det på det kommende bestyrelsesmøde
<b>8. Punkter til næste møde</b>	Afprøvning af ændring af mobilpolitikken i udskolingen. Musik/praktisk-musiske fag på mellemtrinnet. Skoleårets planlægning